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KULTURNÍ DÙM
Kolem sosnovského Kulturního domu bylo od poloviny
èervence rušno. Stavební firma pracovala na jeho
zateplení a fasádì. V srpnu bylo celé dílo dokonèeno
a Kulturní dùm se pøedstavil v novém zeleném odìní.

foto KD v èervenci

foto KD v srpnu, D. Staòková

NOVELIZACE VYHLÁŠKY O KÁCENÍ

STROMÙ

Od 15. èervence vešla v platnost novela vyhlášky
o ochranì døevin a povolování jejich kácení (è.189/2013
Sb.). Tato novela umožòuje kácet stromy na své zahradì
bez správního øízení. 
Ale pozor… nejdøíve se ujistìte, že vaše zahrada splòu-
je podmínky pro volné pokácení døevin. Zahrada je
v materiálech ministerstva definována jako "veøejnosti
nepøístupný, stavebnì oplocený pozemek u bytových
a rodinných domù v zastavìném území obcí". Všechny
tyto vlastnosti musí zahrada splòovat souèasnì.
Za zahradu podle novely vyhlášky nejsou považovány
napø. pozemky v zahrádkáøských osadách, pøestože
v nich trvalý pobyt osob není vylouèen, a také zahrady
ohranièené pouze živým plotem.

Památné a jinak významné stromy
Pøes vìtší možnost kácení stromù na vlastním pozemku,
existují výjimky, kdy jen tak kácet stále nelze. Týkají se
døevin, jež jsou souèástí významného krajinného prvku èi
stromoøadí, anebo jsou vyhlášeny jako památný strom.
Speciálnì památný strom lze kácet jen ve veøejném
zájmu, napøíklad je-li v havarijním stavu.

Vydržte do vegetaèního klidu
Vždy byste mìli respektovat alespoò pøírodní zákonitosti
a kácení stromù provádìt v období jejich vegetaèního
klidu. Vegetaèní klid zaèíná 1. øíjna a konèí 31. bøezna.
Kácet v této dobì je i praktiètìjší, protože stromy jsou
bez listù a tedy lehèí. Nejsou už plné mízy a vlastní práce
je èistší.
V dobì vegetaèního klidu ale hlavnì  neponièíte hníz-
da ptákù na stromì,  nevyrušíte je pøi hnízdìní nebo pøi
péèi a mladé, což je trestné. Zákon výslovnì úmyslné
poškozování hnízd zakazuje. Také zakazuje vyrušovat
ptáky zejména bìhem rozmnožování a odchovu mláïat.

J. Halasníková
èerpáno z webových stránek

ZVEME VÁS DO KD V SOSNOVÉ...

VÁCLAVSKÁ ZÁBAVA
V SOBOTU 28. ZÁØÍ 2013 OD 20:00 HODIN
Vstupné 50,- Kè

COUNTRY SISTERS
V SOBOTU 5. ØÍJNA 2013 OD 20:00 HODIN
Bez vstupného

Kulturní komise

POZOR NA NEPOVOLENÉ SKLÁDKY

V LESE! NEPOHODLNÝ ODPAD LZE

PØECE ODVÁžET DO NEDALEKÉHO

SBÌRNÉHO DVORA.          OÚ Sosnová
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INFO OBÈANÙM...

INFO Z KNIHOVNY...

- Opìt žádáme, aby obèané neparkovali na trav-
natých plochách v majetku obce.

- Krádeže a poškozování hrobù na sosnovském høbitovì
jsou stále èastìjší! 

- V posledních dnech se mùžete setkat s návštìvami
rùzných subjektù, které nabízejí "výhodnìjší"
dodávky el.  energie nebo plynu a odvolávají se,
že obecní úøad je o všem øádnì informován. Toto
tvrzení se nezakládá na pravdì a dùraznì žádáme
obèany, aby si dobøe zvážili, koho si pustí do svého
soukromí. 

- Z požární nádrže byla v létì odstranìna pøevážná èást
okøehku.

OÚ Sosnová

OKØEHEK MENŠÍ - LIDOVÌ žABINEC
Jedná se o extrémnì redukovanou vodní rostlinu, která
je volnì plovoucí na hladinì. Vyskytuje se v rybnících,
tùních, slepých ramenech, odvodòovacích kanálech
a nádržích s pomalu tekoucí vodou.  Rychle se rozmnoží
a slouží jako úkryt, èi jako potrava pro nìkteré vodní
živoèichy - ptactvo, ryby a jiné. Na vodní hladinì èasto
vytváøí souvislé porosty. Vzhledem k velmi rychlému
rùstu dokáže pokrýt hladinu za nìkolik týdnù. Vždy když
se velmi rozšíøí, je tøeba ho odebrat.

D. Staòková

NOVÉ KNIHY

Jonas Jonasson - Stoletý staøík
Mark Watson - Pouto
Iva Hercíková - Lékaø duší a zvíøat
Barbara Nesvadbová - Pøítìlkynì
Robyn Carrová - Útìk do Virgin River
Sandra Brown - V šachu
Vlastimil Vondruška - Msta písecké panny
Marcela Mlynáøová  - Asi nejsem ženská
Simona Monyová - Blonïatá stihaèka, Opiju  tì rohlíkem

Støípky z ložnic, Manželky na odpis, Krotitelka snù
Umberto Eco - Pražský høbitov
Joanne Harrisová - Broskve pro otce Francise
Danelle Steel - Pøátelé navždy
Anna Godbetrsenová - Prozøení
Ricarda Jordanová - Dìdictví Lauensteinù
Barbara Cartland - Láska není slepá
Halina Pawlowská - Zeptej se mámy
Joy Fieldingová  - Potok stínù
James Patterson - Provinilé navždy
Ivanka Devátá - Jak jsem se zbláznila
Jaroslav Rudiš - Národní tøída 

V. Pátková

foto ohništì v sosnovském lese
D. Staòková

ALARMUJÍCÍ ZPRÁVA...

OHNIŠTÌ V LESE
V letošních horkých letních dnech bylo èiré šílenství
rozdìlávat oheò v lese. Žádný rozumnì uvažující èlovìk
by nic takového neudìlal. Pøesto se v našem sos-
novském lese našla
ohništì, svìdèící o ne-
dávné èinnosti. Bohužel
se jednalo o lokality,
nacházející se nebez-
peènì pøímo mezi
stromy. Staèí jiskra
vedle a les v suchém
poèasí lehne popelem.
A nejen les… radìji ani
nemyslet, jaké dùsledky
by tato událost mìla!
Apelujeme na všechny
rodièe, aby své dìti
dostateènì upozornili
na všechna rizika a na
pøísný zákaz rozdì-
lávání ohòù v lesních
porostech a jejich tìsné
blízkosti. Ani  vyprahlé
louky nejsou vhodná místa k pálení ohòù.
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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE

Zápis  è. 34/2013 z øádného jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 24.6. 2013 od
18:00 hod v zasedací 
místnosti OÚ

Pøítomni: J. Halasníková, Ing. J. Kladníèek, V. Pátková, Ing. K. Blažek, P. Voves, Bc. J. Gallo, M. Janovský, J. Gorèík,
V. Jeøalová, Y. Baierová, Ing. R. Andìl, L. Rampouch, MVDr. M. Russ
Omluveni: Ing. M. Pátra, MUDr. M. Kadlec
Hosté: p. Erban, sl. Luòáková, p. Vronský, p. Braun, p. Klementová
Jednání øídila Jindøiška Halasníková - starostka obce.

V úvodu jednání starostka pøivítala zastupitele a  konstatovala, že zastupitelstvo bylo øádnì  svoláno a vyhlášeno. Je
pøítomna nadpolovièní vìtšina èlenù zastupitelstva, takže jednání je usnášeníschopné. Pøítomní byli upozornìni na
poøizování zvukového záznamu z jednání a upozornìni na vypnutí mobilních telefonù.  
Ovìøovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli urèeni: p. Voves, p. Janovský                                                             
Zapisovatelkou zápisu byla urèena p. Macková.

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ovìøen a vyvìšen na úøední desce a  internetových stránkách obce.
Pøipomínky k nìmu nebyly žádné. Technickou poznámku související s ovìøením zápisu sdìlil Ing. Kladníèek.
Konstatoval, že ovìøovatelé zápisu nemají právo požadovat zmìnu textu zachycující prùbìh jednání zastupitelstva.
Mají právo vznést námitku, kterou následnì øeší zastupitelstvo. Ing. Blažek reagoval na obsah zápisu konstatováním,
že záznam z jednání uvedený v zápise není zcela objektivní. Starostka mu sdìlila, proè nepodal námitku písemnì
a to pøed zasedáním ZO. Tento postup je tøeba dodržet, aby zastupitele mohli vìc operativnì øešit.

Starostka pøítomné  zastupitele seznámila  s navrženým programem.
Program:
1. Doplnìní Smìrnice k zadávání veøejných zakázek
2. Povodnì
3. MŠ - projekt topení
4. Info z obce

Návrh usnesení:
ZO schvaluje program jednání.
Pro: 13            Proti: 0         Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

1) Doplnìní Smìrnice k zadávání veøejných zakázek
RO na svém posledním zasedání schválila tento text: 3. závìreèné ustanovení.
Vyjímku z postupu uvedeného v bodì 1.1 této smìrnice je možno uskuteènit v pøípadì, že dodávka služby èi
stavební práce øeší havárii na majetku obce nebo bezpeènostní situaci s tím spojenou. V takovém pøípadì není nutná
poptávka nejménì 3 dodavatelù. Pøipomínky k tomuto usnesení nebyly žádné.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje text závìreèného ustanovení Smìrnice k zadávání veøejných zakázek.
Pro: 13         Proti: 0                Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

2) Povodnì
RO se na svém zasedání rozhodla poskytnout finanèní pomoc ve výši 50tis. Kè nìkteré obci zasažené povodní.
Starostka vytipovala 2 obce. Obec Køešice (obec Litomìøice), pod kterou spadají obce Nuènice, Sedlec, Tøebotice a
Záhoøany. A dále obec Kozárovice, která spadá pod obce (okres Mìlník). Zastupitelé se po diskuzi rozhodli pro obec
Køešice. Penìžní pomoc bude smìrována na pomoc ZŠ a MŠ. Dále uvedla, že v knihovnì máme množství dìtských
knih, které i 10 let nebyly vypùjèeny a mohly by být vìnovány také jako dar. Nabídneme je obci, kde mìli zcela znièe-
nou místní knihovnu.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje finanèní dar 50tis. Kè pro obec Køešice (okres Litomìøice).
Pro: 13           Proti: 0            Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

3) MŠ -  projekt topení
Na RO p. Gorèík pøednesl návrh, aby obec nechala zpracovat projekt na topnou soustavu v MŠ. V souèasné dobì
probíhá rekonstrukce topení v pøízemí školky, kde je instalován dvoutrubkový systém, ale v 1. patøe je systém
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jednotrubkový. Starostka tuto situaci konzultovala pøímo na místì zatím se dvìma firmami, tøetí firma je objednána
a bylo jí sdìleno, že systém nebude funkèní, bude potøeba pøidat èerpadla, rozdìlovaèe… atd. Obì firmy doporuèily
instalaci dvoutrubkového systému i v 1.patøe. Ing. Kladníèek se pøiklání k projektu, který je zárukou garance funkènos-
ti topení. Finanèní nároènost projektu se pohybuje 5 - 10 tis. Kè. Ing. Blažek považuje za nezodpovìdné provádìt další
rekonstrukce bez projektu. Na to namítl p. Janovský, že 2/3 topení ve školce je hotové a zdá se mu investice do pro-
jektu zbyteèná. P. Rampouch se pøiklání rovnìž k tomuto názoru. Ing. Andìl se dotázal, jak dlouho bude trvat zpra-
cování projektu. Dùležité je, aby se rekonstrukce topení stihla do zaèátku topné sezóny,  tj. do záøí. Po diskusi se
zastupitelé dohodli, že nechají vypracovat projektovou dokumentaci, která bude obsahovat zároveò cenový návrh
k dokonèení rekonstrukce topení. Na tuto akci bude vypsáno výbìrové øízení a zastupitelé se sejdou na mimoøádné
zasedání, kde vyberou vítìznou firmu, která rekonstrukci provede. 
Návrh usnesení
ZO schvaluje vypsání výbìrového øízení na projektovou dokumentaci + vyèíslení nákladù následné rekonstrukce
topení v MŠ Sosnová. 
Pro: 12                                   Proti: 1 (p. Janovský)                        Zdržel se:  0
Návrh byl pøijat

4) Info z obce
- Usnesení RO è. 36/2013 - Bc. Gallo se dotázal k bodu 36/B, zda probìhlo jednání se stavebním úøadem v lokalitì
Lesná - Ramš. Ano, v souèasné dobì obec žádá o dìlení pozemkù v této lokalitì.
- Starostka seznámila pøítomné s právì probíhajícím správním øízením o omezení provozu na úèelové komunikaci od
hospody Na Rùžku smìrem k areálu firmy SaM. Zámìrem bylo uzavøít tuto cestu pro provoz motorizované dopravy.
Návrh pøedložila rada obce z dùvodu bezpeènosti dìtí na pøilehlém sportovišti, cyklistù, pìších a maminek s koèárky.
Probìhlo šetøení na místì, kterého se zúèastnily  všechny dotèené orgány. Z provedeného šetøení jasnì vyplynulo, že
firmy v lokalitì spojené s touto cestou, nemají zájem o uzavøení komunikace. Starostka obdržela zamítavé stanovisko
i od obèanù Sosnové, kteøí v tìchto firmách pracují. Ing. Blažek se dotázal, z jakého dùvodu nesouhlasí.
P. Rampouch odvìtil, že by se jim výraznì prodloužila vzdálenost do zamìstnání a je zásadnì proti uzavøení této
cesty. Ing. Blažek namítl, že to není žádný argument. Ing. Kladníèek rovnìž sdìlil, že je tøeba øešit pøedevším zájem
obèanù Sosnové, ne zamìstnancù firem. Navrhuje zapojit obèany do øešení této situace prostøednictvím ankety
v Sosnováèku. Pøi jednání na místì se všechny dotèené orgány vyjádøily písemnì a zároveò navrhly øešení této situ-
ace cestou instalace zpomalovacích prvkù a nového dopravního znaèení. Náklady by mìla uhradit obec. P. Janovský
se dotázal p. Galla, jaké stanovisko vydala Policie ÈR. MVDr. Russ konstatoval, že situace v této èásti obce je tøeba
nìjak øešit, protože komunikaci využívají, a ne zcela ukáznìnì, motorkáøi na ètyøkolkách.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje vyhlášení ankety do Sosnováèku - ,, Omezení provozu na komunikaci od hospody Na Rùžku k autodro-
mu. "
Pro: 9 Proti: 2 (MVDr. Russ, p. Rampouch) Zdržel se :2 ( Bc. Gallo, Ing. Andìl)                          
Návrh byl pøijat. 

- P. Erban se dotázal, zda má obec zpracován projekt, který øeší prostranství mezi veterinou a hospodou.  Ano, tento
projekt je zpracován již nìkolik let. Bc. Gallo odpovìdìl, že v souèasné dobì øeší dopravní znaèení v obci, které se
týká i této zóny. 
- P. Jeøalová se zeptala na volejbalové høištì, kdy budou upraveny sítì. P. Janovský toto v souèasné dobì øeší. 
- P. Erban upozornil na neposekané travnaté plochy, které jsou v majetku soukromých vlastníkù. Starostka dotèené
vlastníky vyzve dopisem k zjednání nápravy. 
- Ing. Vronský se vrátil k pøedchozímu bodu o omezení provozu na komunikaci a upozornil, že technický stav této
komunikace je znaènì nevyhovující. Dále uvedl, že nesouhlasí s anketou, která dle jeho názoru stejnì nic nevyøeší a
považuje za zbyteèné zpracování pasportu dopravního znaèení. 
- P. Jeøalová navrhla, aby se kromì zápisu a usnesení ZO uveøejòovalo v Sosnováèku také usnesení RO. Usnesení
rady obce se bude vyvìšovat nadále ve vývìsce OÚ Sosnová. 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí s tím, že bude zveøejòováno usnesení RO v Sosnováèku a na obecních vývìskách. 
Pro: 12                     Proti: 1 (Ing. Kladníèek)                   Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

Jednání bylo ukonèeno v 19:20 hod.

U S N E S E N Í È. 34/2013 z øádného jednání  zastupitelstva obce konaného dne 24.6. 2013 od 18:00 hod.

v zasedací místnosti OÚ
34/A ZO schvaluje program jednání.
34/B ZO schvaluje text Závìreèného ustanoveníSmìrnice k zadávání veøejných zakázek.
34/C ZO schvaluje finanèní dar 50tis. Kè pro obec Køešice (okres Litomìøice)
34/D ZO schvaluje vypsánívýbìrového øízení na projektovou dokumentaci + vyèíslení nákladù následné rekonstrukce
topení v MŠ Sosnová
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34/E ZO schvaluje vyhlášení ankety do Sosnováèku -”Omezení provozu na komunikaci od hospody Na Rùžku k auto-
dromu”
34/F ZO souhlasí s tím, že bude zvìøejòováno usnesení RO v Sosnováèku a na obecních vývìskách.

J. Halasníková, starostka obce

U S N E S E N Í    È. 36 / 2013 Z RADY OBCE KONANÉ DNE 10.6. 2013 

36/A RO projednala a schválila pøipojení reklamního totemu èerpací stanice Ramš. Pøipojení provede firma ELGO CZ
za èástku 23.381,- Kè.
36/B RO povìøuje starostku k jednání se stavebním úøadem o územním rozhodnutí a dìlení pozemkù lokalita
Lesná - Ramš.
36/C RO schválila doplòující text závìreèného ustanovení Smìrnice k zadávání veøejných zakázek obce Sosnová.
Pøedkládá ZO ke schválení.
36/D RO schválila vyøazení z majetku poèítaè + klávesnice kanceláø podatelny OÚ v celkové hodnotì 28.279,40 Kè.
36/E RO projednala a schválila pøíspìvek 50.000,- Kè pro obec postiženou povodní. Pøi výbìru obce bude obec
spolupracovat s krajskými úøady, aby pomoc smìøovala tam, kde je nejvíce potøebná. Dává ZO na vìdomí.
36/F RO projednala a schválila objednání projektové dokumentace k rekonstrukci topení v MŠ Sosnová.
36/G RO projednala a schválila termín mimoøádného zasedání ZO ve støedu 12.6. 2013 od 18.00 hod.
36/H RO projednala a doporuèila delegování místostarosty M. Janovského na Valnou hromadu SVS dne 13.6. 2013.
Pøedkládá ZO ke schválení.
36/ I RO projednala a schválila program kulturní komise na II. pololetí roku 2013 vè. rozpoètu.   
36/J RO schválila Program jednání ZO dne 24.6. 2013 od 18.00 hod.                                                                       
1. Doplnìní Smìrnice k zadávání veøejných zakázek
2. Povodnì
3. MŠ - projekt topení
4. Info z obce                                                                                                                                                 Zapsala: Jindøiška Halasníková

U S N E S E N Í    È. 37 / 2013 Z MIMOØÁDNÉ RADY OBCE KONANÉ DNE 15.7. 2013 

37/A RO projednala a schválila zøízení vìcného bøemene pro ÈEPS a.s. za podmínky navýšení úplaty o 50% - tj.
108.600,- Kè. Pøedkládá ZO ke schválení.
37/B RO projednala a zásadnì nedoporuèila zmìnu v užívání objektu bývalého statku Ramš na Recyklaèní areál.
Jedná se o stavby na p.p.è. 313/6, 313/8, 313/4 v k.ú. Sosnová u È. Lípy. Pøedkládá ZO ke schválení.
37/C RO projednala rekonstrukci topení MŠ. Do výbìrového øízení byly podány pouze 2 nabídky. RO doporuèila firmu
ELGO CZ, která již rekonstrukci topení v MŠ provádìla. Pøedkládá ZO ke schválení.

Zapsala: Jindøiška Halasníková

ZÁPIS Z MIMOØÁDNÉHO JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE

Zápis  è. 35/2013 z mimoøádného jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 22.7. 2013
od 18:00 hod v zasedací místnosti OÚ

Pøítomni: J. Halasníková, Ing. J. Kladníèek,V. Pátková, V. Jeøalová, P. Voves, Bc. J. Gallo, M. Janovský,
MVDr. M. Russ, J. Gorèík, Ing. M. Pátra, Y. Baierová, Ing. R. Andìl, MUDr. M. Kadlec, L. Rampouch, Ing. K. Blažek    
Omluveni: 
Hosté: Bc. Køížová
Jednání øídila Jindøiška Halasníková - starostka obce.

V úvodu jednání starostka pøivítala zastupitele a  konstatovala, že zastupitelstvo bylo øádnì  svoláno a vyhlášeno. Je
pøítomna nadpolovièní vìtšina èlenù zastupitelstva, takže jednání je usnášeníschopné. Pøítomní byli upozornìni na
poøizování zvukového záznamu z jednání a upozornìni na vypnutí mobilních telefonù. 

Ovìøovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli urèeni: Ing. K. Blažek , MVDr. M. Russ                                               
Zapisovatelem zápisu byla urèena p. V. Jeøalová.

Starostka pøítomné  zastupitele seznámila  s navrženým programem.
Program:
1. Smlouva vìcné bøemeno ÈEPS
2. Zmìna užívání objektu ( býv.statek Ramš)
3. Rekonstrukce topení MŠ
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Návrh usnesení:
ZO schvaluje program jednání.
Pro: 15   Proti: 0 Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

1) Smlouva vìcné bøemeno ÈEPS
Firma NOSTA - HERTZ zastoupena Ing. Postráneckým na základì plné moci zajiš�uje pro ÈEPS a.s. smlouvu na
vìcná bøemena pro pozemky ležící v ochranném pásu velmi vysokého napìtí. Dùvodem je zámìr firmy ÈEPS provést
v pøíštích letech  výmìnu stávajících sloupù VVN. Mìla by se realizovat  výstavba vyšších sloupù a lana budou zavìše-
na nad sebou. Dojde tak ke snížení šíøe ochranného pásma VVN. Tím dojde i ke zmìnì vìcného bøemene, které již
bylo v minulosti zøízeno. Firma nám pøedložila návrh smlouvy o úplatném vìcném bøemenu týkající se obecních
pozemkù. Ve smlouvì byla navržena jednorázová úplata za zøízení VB 72 400,- Kè. Rada obce se seznámila s obsa-
hem smlouvy i pøiloženou dokumentací. Navrhla uzavøít vìcné bøemeno a zvýšit èástku úplaty o 50% tj. 108 600,- Kè.
Zastupitelé obdrželi návrh smlouvy k seznámení pøedem domù. Starostka vyzvala pøítomné k diskusi. Ing. Andìl se
dotázal, zda není možná úhrada úplaty mìsíènì. Ing. Kladníèek konstatoval, že  jednorázová úhrada je standardní
postup. Ing. Blažek se dotázal jaký je èasový horizont, kdy k výmìnì sloupù dojde. Starostka odpovìdìla, že firma
musí nejprve vyøešit se všemi vlastníky pozemkù vìcná bøemena a povolení vstupu na pozemek. V pøípadì, kde ne-
bude vlastník dohledán, mùže být pozemek vyvlastnìn v souladu s energetickým zákonem.

Návrh usnesení:
ZO schvaluje uzavøení smlouvy o zøízení vìcného bøemene pro ÈEPS a.s. za jednorázovou úplatu ve výši 108 600,-
Kè.
Pro: 15   Proti: 0 Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

2) Zmìna užívání objektu ( býv. statek Ramš )
Majitel èásti bývalého statku na Ramši p. Knopa prostøednictvím Ing. Pudlaèové (firma POREA) požádal zastupitele
o vydání  stanoviska ke stavebnímu øízení "Recyklaèní areál Ramš". Z pøiložené dokumentace vyplývá, že se jedná
o ekologickou likvidaci autovrakù a sbìrnu druhotných surovin. Materiálem se podrobnì zabývala rada obce a vydala
k nìmu zamítavé stanovisko. V diskusi Ing. Kladníèek upozornil, že ze zprávy nelze ani  vyèíst pøedpokládaný objem
likvidovaných vrakù a urèitì by pøed vydáním jakéhokoliv stanoviska mìli být se zámìrem seznámeni obyvatelé
Ramše. Paní Pátková uvedla, že již v roce 2006 žádala o stejnou zmìnu na recyklaèní linku jiná firma, která pozdìji
zaplnila haly odpadem, který komplikoval život všem obèanùm Ramše. Zastupitelé tehdy žádost zamítli a následná
likvidace odpadu byla velmi komplikovaná. Ing. Blažek uvedl, že plánovaný areál by mohl ohrozit spodní vody
a pøiklání se k zamítavému stanovisku. Starostka dále upozornila, že objekt je v platném územním plánu veden jako
zemìdìlská usedlost a tato èinnost se zemìdìlstvím nesouvisí. Zmìny v územním plánu (ÚP) již nelze provádìt,
protože je rozpracován ÚP nový. Ing. Pátra se vyjádøil, že zemìdìlských objektù je nadbytek a musí se poèítat s tím,
že budou využívány i k jiným úèelùm.

Návrh usnesení:
ZO schvaluje vydání zamítavého stanoviska na stavbu "Recyklaèní areál Ramš" v k.ú. Sosnová u Èeské Lípy.
Pro: 14   Proti: 0 Zdržel se:1 (Ing. Pátra)
Návrh byl pøijat.

3) Rekonstrukce topení v MŠ
V mìsíci èervnu zastupitelé odsouhlasili vypsání výbìrového øízení na projektovou dokumentaci + vyèíslení nákladù
na realizaci nového topení v mateøské škole (MŠ). Starostka oslovila celkem 7 firem. Nìkteré se z dùvodu zane-
prázdnìnosti omluvily, protože èasový horizont realizace zakázky byl stanoven na èervenec 2013. Vìtšina firem mìla
problém se zpracováním projektu, jehož poøízení se pohybuje v èástce cca 10 tis. Kè (dotaz Ing. Blažka).  Konstatovali,
že pokud firma neuspìje ve výbìrovém øízení, kdo uhradí náklady. Èást topení je také hotová a pokud bude dál
pokraèovat s rekonstrukcí jiná firma,  jak budou øešeny pøípadné reklamace nebo poruchy, a mùže vzniknout 
i problém s uplatnìním záruky. Ing. Kladníèek pøednesl stanovisko rady obce, která si je vìdoma, že postup celé akce
nebyl dobøe promyšlen. Obec mìla  nechat nejprve vypracovat projekt vèetnì slepého rozpoètu a s ním obeslat
realizaèní firmy. Potom by bylo možno konstatovat, že nabídky obsahují celý rozsah prací a jsou porovnatelné.
Paní Jeøalová na to reagovala konstatováním, že v minulosti navrhovala vypracování kompletního projektu všech
oprav a modernizací na celou MŠ. Starostka odpovìdìla, že byla vyhotovena studie zakreslení skuteèného stavu, aby
byla k MŠ dostupná vùbec nìjaká dokumentace. V pøípadì zahájené rekonstrukce jsme chtìli  využít situace, kdy se
opravovaly podlahy po havárii vody v pøízemí. Nabídku na realizaci topení v MŠ podala firma M. Hrníèko. Projekt
nezpracoval, ale pøedložil zároveò rozpoèet na pøedìlání novì rekonstruované kotelny. Celková výše nabídky
pøesáhla 300 tisíc Kè, bez zednických prací. Další nabídku podala firma ELGO CZ ( 187 894,- Kè), která již rekonstrukci
topení v pøízemí provedla v souvislostí s opravou podlah po havárii vody v MŠ. Rada se pøiklonila
k názoru, aby rekonstrukci tato firma dokonèila. Bude i jednodušší uplatòování pøípadných reklamací. V diskusi pan
Voves vznesl dotaz, proè má firma Hrníèko samotnou cenu rekonstrukce topení nižší. Starostka vysvìtlila, že z nabíd- 
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POZVÁNKA

CYKLISTICKÉ DESATERO
Sezona cyklistù a in-line bruslaøù je v plném proudu.
Cyklisti se pohybují po celé obci. Žádáme øidièe, aby
dodržovali rychlost jízdy v obci.

1. Dbejte na stav kola a jeho výbavu
Používejte odpovídající velikost kola, mìjte kolo funkèní
a seøízené s dùrazem na brzdy, reflexní prvky, pøední
bílé a zadní èervené odrazky a svìtla (blikaèky), zvonek,
vhodné je mít náøadí a rezervní duši. Noste pøilby.

ky není patrný rozsah prací, zda je úplný a urèitì tam nejsou zednické práce. Ing. Kladníèek pøipomnìl, že nás tlaèí
èas, aby rekonstrukce probìhla v dobì, kdy je školka uzavøena. Paní Pátková se dotázala, zda se jedná o cenu koneè-
nou a nebudou úètovány vícepráce. Ano, cena je koneèná. Bc. Køížová požádala o upøesnìní, zda se poèítá se
zasekáním rozvodù. Pan Janovský odvìtil, že ano, proto je i vyšší cena u zednických prací. Dále se zeptala, zda bude
instalován panel topení do venkovního WC. Pan Gorèík odpovìdìl, že jsou pøipraveny rozvody, ale instalace panelu
nebyla poèítana. Ing. Blažek vznesl dotaz, kolik  panel stojí. Jedná se o èástku cca 2 tis. Kè. Pan Gorèík upozornil, že
venkovní WC se dìlalo na základì dodateèného požadavku p. øeditelky, která slíbila, že si vybavení  zaøídí sama.
MVDr. Russ se zeptal, kdo tedy panel zaplatí. Ing. Blažek navrhl, aby èástka nabídky byla navýšena o 2 tisíce a nabíd-
ka byla odsouhlasena, dále dodal, že obec by mìla v pøípadì stavebních prací a rekonstrukcí více využívat spolupráce
se stavební komisí.

Návrh usnesení:
ZO schvaluje sepsání smlouvy o dílo s firmou ELGO CZ na stavbu "Rekonstrukce topení v 2. NP v MŠ Sosnová"  za
cenu 189 894,- Kè. Souèástí díla bude i projektová dokumentace k topení v celé MŠ.
Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 1 (p. Gorèík)
Návrh byl pøijat.

Jednání bylo ukonèeno v 18:55 hod. 

U S N E S E N Í È. 35/2013 z mimoøádného jednání  zastupitelstva obce konaného dne 22.7. 2013 od 18.00

hod. v zasedací místnosti OÚ

35/A ZO schvaluje program jednání.
35/B ZO schvaluje uzavøení smlouvy o zøízení vìcného bøemene pro ÈEPS a.s. za jednorázovou úplatu ve výši

108 600,- Kè.
35/C ZO schvaluje vydání zamítavého stanoviska na stavbu "Recyklaèní areál Ramš" v k. ú. Sosnová u Èeské Lípy.
35/D ZO schvaluje sepsání smlouvy o dílo s firmou ELGO CZ na stavbu "Rekonstrukce topení v 2. NP v MŠ Sosnová"
za cenu 189 894,- Kè. Souèástí díla bude i projektová dokumentace k topení v celé MŠ.

Všichni obèané jsou srdeènì zváni na
jednání zastupitelstva obce, které se koná
v pondìlí 30. záøí 2013 od 18:00 hodin
v zasedací místnosti OÚ v Sosnové.
Program zasedání bude k dispozici na obec-
ní vývìsce na autobusové zastávce a na OÚ.

OÚ Sosnová

VÁžENÍ OBÈANÉ OBCE,
je èas grilování a táborákù. Bohužel si nìkteøí z vás neu-
vìdomují, že svým chováním omezují své sousedy.
Obèanský zákoník §127 však hovoøí jasnì:
“Vlastník vìci se musí zdržet všeho, èím by nad míru
pøimìøenou pomìrùm obtìžoval jiného nebo èím by
vážnì ohrožoval výkon jeho práv. Proto zejména nesmí
ohrozit sousedovu stavbu nebo pozemek úpravami
pozemku nebo úpravami stavby na nìm zøízené bez
toho, že by uèinil dostateèné opatøení na upevnìní stav-
by nebo pozemku, nesmí nad míru pøimìøenou
pomìrùm obtìžovat sousedy hlukem, prachem,

popílkem, kouøem, plyny, parami, pachy, pevnými 
a tekutými odpady, svìtlem, stínìním a vibracemi,
nesmí nechat chovaná zvíøata vnikat na sousední poze-
mek a nešetrnì, popøípadnì v nevhodné roèní dobì
odstraòovat ze své pùdy koøeny stromu nebo odstraòovat
vìtve stromu pøesahující na jeho pozemek.”
Toto je citace, která hovoøí za vše. Doporuèuji všem, aby
v rámci zachování dobrých sousedských vztahù tento
paragraf dodržovali nebo se o to alespoò snažili. Nìkdy
staèí souseda vèas informovat o plánované akci, urèitì
bude vstøícný, když akce nebudou na denním poøádku.
Jistì si nikdo nepøeje, aby se napø. rušení noèním hlukem
øešilo za asistence Policie ÈR a následnì na pøestup-
kovém oddìlení MìÚ Èeská Lípa.
Staèí jenom trochu ohleduplnosti a vstøícného
chování.

J. Halasníková
starostka obce
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TURNAJ V MALÉ KOPANÉ
Dne 13.7. 2013 probìhl na fotbalovém høišti v Sosnové
turnaj v malé kopané. Zúèastnilo se ho 10 týmù:
- Pøípravka
- Sparta Sosnová
- Karlík team
- Kýèek team
- Zahradníci
- Noviko1
- Noviko2
- Voèko team
- Luzøi
- Kamenice

Hrálo se na zmenšených hracích plochách v poètu hráèù
5+1 systémem dvì skupiny každý s  každým, 2 x 10 min.
Každý tým tedy odehrál ve skupinì 4 utkání. Z každé
skupiny následnì postoupily 2 celky, které sehrály boj
o koneèné umístìní. Vítìzové obdrželi poháry a drobné
ceny.
Výsledky semifinále a finále:
1. Pøípravka
2. Sparta Sosnová
3. Karlík team
4. Kýèek team
Nejlepší brankáø:  team Zahradníci, dostali jen 8 branek,
Nejužiteènìjší hráè: Petr Dosedìl, team Sparta Sosnová.

Chtìl bych podìkovat všem úèastníkùm za bezproblé-
mový prùbìh turnaje, dále všem, kteøí se podíleli jak na
pøípravì, tak na organizaci turnaje, divákùm za skvìlou
atmosféru a sponzorùm za maso na výborný gulášek.

Jan Gallo 

pøedseda sportovní komise

foto J. Gallo

SPORT...

2. Snažte se vidìt a být vidìni
Pro zlepšení své viditelnosti používejte ve dne pestro-
barevné obleèení, doplnìné o rùzné kontrastní, barevnì
záøivé, pruhy. Jedním z dobøe viditelných prvkù je
reflexní vesta. Reflexní pruhy na odìvu, cyklistické pøilbì,
obuvi nebo na jízdním kole odrážejí svìtlo ve tmì až na
vzdálenost 200 metrù. V porovnání s bílým obleèením je
to o 150 metrù dál. Nezapomínejte na pøedepsané
osvìtlení jízdního kola. 
3. Vyhnìte se alkoholu a omamným látkám
Alkohol a omamné látky neužívejte pøed jízdou, ale ani
bìhem ní. Jízdou pod vlivem alkoholu èi omamných látek
ohrožujete sebe i ostatní. V pøípadì postihu je na Vás
pohlíženo stejnì jako na øidièe motorového vozidla.
4. Vydejte se jen na cestu, kterou zvládnete
Snažte se vyhnout komunikacím silnì zatíženým auto-
mobily, na provoz si zvykejte postupnì. Chodník je
pouze pro chodce - s výjimkou dìtských cyklistù ve vìku
do deseti let. V maximální míøe využívejte vyznaèené
cyklopruhy, koridory a stezky.
5. Buïte ohleduplní a pøedvídaví
Chovejte se k ostatním tak, jak chcete, aby se chovali
ostatní k vám. Nespoléhejte se však na své okolí a pøed-
pokládejte, že všichni kolem vás mohou kdykoli chybo-
vat. A také že cesta pøed vámi nemusí být volnì prùjezd-
ná - nevjíždìjte proto bezhlavì tam, kam nevidíte. Dejte
si pozor na pøijíždìjící a pøedjíždìjící vozidla.
6. Komunikujte s okolím
V pøípadì jakékoliv zmìny smìru dávejte vèas znamení
paží. Sledujte stav vozovky, koleje, pøíèné prahy èi møíže
kanálù a pøípadì potøeby se jim vèas vyhýbejte, vždy
však s ohledem na bezpeènost vlastní i ostatních.
Používejte všechny smysly - vyvarujte se poslechu hla-
sité hudby èi telefonování a psaní sms za jízdy, protože
výraznì omezují vaši soustøedìnost a kontakt s okolím.
7. Jezdìte pøi pravém okraji a s rozestupy
Ve vozovce i na stezce jezdìte vpravo, pøitom ale
dodržujte bezpeèný odstup od pøekážek, zejména od
parkujících automobilù. Dejte si pozor na vozidla, která
zastavila, nebo zastavují, pøedevším na vystupující -
otevøené dveøe. Pøi jízdì ve skupinì jezdìte za sebou
s dostateènými rozestupy a ve velké skupinì se rozdìlte
na nìkolik menších.
8. Dávejte pozor na mrtvé úhly
Pøedevším øidiè rozmìrnìjšího vozidla (autobus, náklad-
ní vozidlo), které zaèíná odboèovat nebo tøeba vyjíždìt
ze zastávky, kvùli mrtvému úhlu ve zpìtném zrcátku
prakticky nemá šanci cyklistu vedle svého vozidla vidìt.
Proto nepodjíždìjte odboèující vozidla a neobjíždìjte
zleva vozidlo, které signalizuje, že se rozjede.
Nezapomínejte také, že rozmìrnìjší vozidla pøi zatáèení
vyboèují do stran.
9. Kolo zamykejte s rozmyslem
Kolo zamykejte k pevnému objektu a na dobøe viditelném
místì, a to souèasnì za rám a alespoò pøední kolo (zadní
se hùøe demontuje).
10. Kolizi se zranìním nahlaste
Pokud dojde ke kolizi se zranìním nebo podezøením na
zranìní, okamžitì ji telefonicky nahlaste. Pøivolejte na
místo Policii ÈR (tel. 158), v pøípadì závažnìjšího
zranìní také záchrannou službu (tel. 155), kde v pøípadì
potøeby dostanete také instrukce pro nejnutnìjší pomoc
zranìným.

info www.ibesip.cz


